
PROTOKÓŁ NR 4
ZE ZDALNEGO POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ 

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ „PRZYSZŁOŚĆ” w MIECHOWIE
 odbytego w dniu  28 kwietnia 2020 roku.

Obecni na posiedzeniu:
Stefan Banach, Jadwiga Bożek,  Zdzisława Gazda, Marek Gębosz, Anna Gryc,  Ryszard
Kopeć, Wojciech Małodobry, Ewa Smok, Jolanta Sojka,  Ewa Szarek, Adam Spiechowicz,
Michał Syska, Małgorzata Tkaczewska, Jadwiga Wszół.

Nieobecni na posiedzeniu:  0

Członkowie Zarządu: Witold Skrzypek, Janina Migza, Adrianna Haluch

Porządek obrad :
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
3. Sprawozdanie Zarządu dotyczące aktualnej sytuacji związanej z epidemią COVID-19.
4. Omówienie pisma jakie wpłynęło do Rady Nadzorczej (Sik 12).
5. Dyskusja związana z funkcjonowaniem świetlicy na os. Parkowym 11.
6. Sprawy wniesione.

ad.1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
  
  Przewodnicząca Rady Ewa Szarek otworzyła posiedzenie i odczytała porządek obrad, który
  został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.

ad.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
       
         Uwag do protokołu nie wniesiono. Stwierdzono, że odzwierciedla on przebieg 
         posiedzenia. Protokół nr 3 został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za. 

ad.3. Sprawozdanie Zarządu dotyczące aktualnej sytuacji związanej z epidemią COVID- 19. 

Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej przedstawił sprawozdanie dotyczące sytuacji związanej z
epidemią  COVID-  19.  Poinformował  o  wykonaniu  dezynfekcji  domofonów,  poręczy  i
klamek  na  klatkach  schodowych,  ławek  na  osiedlach  oraz  urządzeń  na  placach  zabaw.
Wstrzymano wykonywanie prac przez pracowników spółdzielni ograniczając się jedynie do
usuwania  bieżących  awarii.  Prezes  poinformował  o  zamknięciu  kasy  aby  nie  stwarzać
zagrożenia dla pracowników. W maju planuje się ponowne otwarcie kasy na parterze w
budynku spółdzielni, oraz ustawienie skrzynki na pisma.

ad.4. Omówienie pisma jakie wpłynęło do Rady  Nadzorczej (Sik12) 

W odpowiedzi na pismo lokatorów zamieszkujących blok nr 12 na os Sikorskiego dotyczącego
braku ciepłej wody, poinformowano o rozbudowie kotłowni G1 i usunięciu awarii. Informacja 
została wywieszona na klatkach schodowych.                                       



        

ad.5  Dyskusja związana z funkcjonowaniem świetlicy na os. Parkowym 11. 
       

Urząd Gminy rezygnuje ze świetlicy na os. Parkowym 11. Powierzchnia użytkowa 
pomieszczenia wynosi 78m2. Zaproponowano wyremontowanie lokalu i przekwalifikowanie
go na mieszkanie. W związku z sytuacją epidemiczną, świetlica na os. Sikorskiego będzie 
nieczynna do odwołania. Spadek dochodów spółdzielni spowodował konieczność 
rozwiązania umowy z pracownikiem świetlicy na os Sikorskiego.

 
ad.6. Sprawy wniesione.

Mieszkańcy bloku przy ul Jagiellońskiej 19 proszą o interwencję w sprawie zalegających 
śmieci  (duże gabaryty), ponieważ firma odwołała wywóz. Należy również zwrócić uwagę 
pracownikom koszącym trawniki aby obcinali trawę bliżej gazonów.

          Ponieważ innych spraw nie wniesiono na tym posiedzenie zostało zakończone.

Anna Gryc Ewa Szarek
……….……………….                                                    ……..……….……….....
Sekretarz Rady Nadzorczej Przewodnicząca Rady Nadzorczej
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